
Zápisnica  

z 8.riadneho zasadnutia OZ konaného dňa 20.11.2024 

 

1- OZ sa zúčastnili 8. poslanci a pán starosta otvoril zasadnutie OZ. Za program 

hlasovalo všetkých 8 poslancov. 

 

2- Voľba: návrhovej komisie  - p. Ľ. Ďurčíková 

                 určenie overovateľov – Ing. O. Samuelčík, Ing. J. Huťka 

                 zapisovateľa – J. Zázrivec 

poslanci schválili jednohlasne. 

 

3- p. hlavná kontrolórka sa vyjadrila ku kontrole uznesení s konštatovaním bez 

zistených nedostatkov. 

 

4- v tomto bode sa p. hlavná kontrolórka vyjadrila ku správe o výsledkoch 

kontroly č. 6/OUM/2024, tak isto bez zistených nedostatkov. 

 

5- poslanci prerokovali zmluvu s firmou Spoje s.r.o., zmluvu schválili 

s pripomienkami. 

 

6- poslanci  nesúhlasili so zmluvou o vykonaní preložky elektroenergetického 

rozvodového zariadenia  na námestí. Aj podľa vyjadrenia p. starostu je cena 

predražená, takže ostáva stávajúci stav. 

 



7- poslanci schválili dodatok zmluvy s firmou Profax na zvýšenie ceny za odvoz 

TKO. 

 

8- prerokovanie a schválenie dodatku č. 1 k VZN č. 2/2022 obce Medzibrod 

o určení výšky príspevku na činnosť školy a školského zariadenia. Platnosť 

dodatku nadobúda 01.01.2025, MŠ z 20 € na 25 €, ŠK z 8€ na 15 €. 

 

9- poslanci schválili kúpnu cenu na odkúpenie pozemkov od SD Jednota: 

      

     č.p.: 156 – 17m2 x 30,98 €/m2 

              184/1 – 174m2 x 30,8 €/m2 

              504/4 – 31m2 x 4,0 € / m2 

              504/9 – 105m2 x 4,0 € m2 

- Ďalej v tomto bode poslanci poverili p. starostu s prípravou uznesenia –  

VZN na odkúpenie pozemkov v IBV II. Dúbrava nad 500m2 

10- poslanci prerokovali a následne schválili s pripomienkami žiadosti o dotácie 

z obecného rozpočtu nasledovne:  RK cirkev – 1 000€ 

                                                               OZ SZPB – 900€ 

                                                               JD – 850€ 

                                                               TJ Sokol – 20 000€ 

                                                               MKD – 1 200€ 

                                                               MS SČK – 500€ 

                                                               CHZM – 500€ + 300€ 

                                                               MOTOKLUB – 500€ 

 



11- poslanci prerokovali hlavný bod programu OZ a to návrh rozpočtu na roky, 

2025, 2026, 2027. V rozprave sa k návrhu rozpočtu vyjadril aj p. starosta a p. 

ekonómka. Poslanci vzali tento návrh na vedomie. 

 

12- v bode rôzne, p. starosta informoval o nutnosti zvýšenie poplatku za odvoz 

PDO na 20€ obyvateľa na rok – pripraviť VZN.  

Ďalej informoval poslancov o najbližšom zasadnutí OZ a to 11.12.2024 o 17:00h 

 

13- interpelácie poslancov – diskusia: 

 p. Zázrivec sa informoval o osvetlení cintorína, hlavne čo sa týka 01. Novembra 

ďalej sa informoval o oplotení bývalého ZS, podal informáciu o adventnej akcii 

Spievanie pri stromčeku. 

p. Dřímalková informovala poslancov a p. starostu o kultúrnom programe na  

HŠ 2025, ďalej  navrhla odstrániť kontajner na sklo z pred domu p. M. Ďrímalku. 

 

14- Na záver si poslanci vypočuli návrh uznesení zo zasadnutia OZ, ktorí 

jednohlasne chválili. 

 

Dňa 20.11.2024                                                                     zapísal: Jozef Zázrivec 

 

Overovatelia zápisnice:  

 Ing. Ondrej Samuelčík   Ing. Jozef Huťka  

                                                             

 

 


